
—Oorspronkelijk ber icht— 
Van: Bert Bouquet 
Verzonden: donderdag 19 februari 2015 13:25 
Aan: Griffiebureau 
CC: Manneke Beelen; Anne Marie Baud 

Onderwerp: Mening van Wijkraad Ramplaankwartier over fietsgoot Houtmanpad 

Geachte Raad, 

op verzoek van mevrouw H. Beelen laten wij u het volgende weten. 
In de Wijkraadsvergadering van 17 februari j . l . heeft de Wijkraad Ramplaankwartier onder meer 
gesproken over de fietsgoot die in het verleden aan de oostkant van de Randweg gepland is, om het 
fietsers mogelijk te maken om van het fietspad langs de Randweg naar het Houtmanpad te kunnen 
gaan. 

Na de voor- en tegens op een rij gezet te hebben is gestemd over de vraag: 
heeft u bezwaar tegen plaatsing van een fietsgoot die vanaf de Randweg uitkomt op het 
Houtmanpad? 

De uitslag is als volgt: 5 Wijkraadsleden stemmen tegen (hebben dus bezwaar) en 2 leden hebben 
geen mening. 
De bezwaren hebben vooral te maken met een vrees voor een toename van gebruik van het 
Houtmanpad als verbindingsroute voor ander fietsverkeer dan bestemmingsverkeer, waarbij wij 
vrezen dat onveilige situaties kunnen ontstaan rond de Beatrixschool en de kinderopvang - vooral 
omdat in dat gebied de veiligheid nu al te wensen overlaat. 

met vriendelijke groeten, namens de Wijkraad Ramplaankwartier, 

B. Bouquet, voorzitter 

P.S. 
Overigens was de Wijkraad verbaasd over een recent artikel in het Haarlems Dagblad waarin de 
renovatie van de bruggen van het Houtmanpad weer ter discussie leek te staan, terwijl wij meenden 
dat hierover al overeenstemming was bereikt. 
Voor de duidelijkheid: wij hebben als Wijkraad Ramplaankwartier geen bezwaar tegen de 
renovatiewijze zoals die enige tijd geleden besproken is in aanwezigheid van onder andere 
Wijkraadsleden Ramplaankwartier. 
Wel blijkt de hoge Kwakelbrug nog een probleem voor o.a. fietsende ouders die hun kinderen naar 
school brengen. 
Hiervoor zou in overleg nog een goede oplossing gevonden moeten kunnen worden. 


